
      Protokoł Nr IV/2011 

z sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia 28 czerwca 2011 roku 

w sali Urzędu Stanu Cywilnego 

w Osielsku  

 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 14
00

 do 17
 45

. 

Na 15 radnych obecnych było 13 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

 Radni nieobecni, usprawiedliwieni: M. Zielińska, Fr. Ziółkowski.  

 Obecni na sesji byli również: Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, Dyrektor 

GZK. 

Sołtysi: Czesław Betyna, Justyna Magiera, Stanisław Mikulski i Danuta Szatkowska-Rzepka. 

Radni powiatowi – A. Witowska-Araszkiewicz i L. Kuziak. 

Przedstawiciel Starostwa –  Starosta Bydgoski  Wojciech Porzych. 

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  

     uchwał. 

6. Składanie interpelacji. 

7. Zapytania do radnych powiatowych. 

8. Podjęcie uchwał:  

1) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Osielsko za 

2010r, 

2) w sprawie absolutorium  z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2010, 
3)w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący, 

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osielsko na lata 2011-2016, 

5) w sprawie zmiany uchwały o zaciągnięciu pożyczki z WFOŚiGW, 

6) w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego  Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Osielsku, 

 7) w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnej Przychodni w   

  Osielsku, 
8) w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania Gminnego Ośrodka Kultury w Osielsku, 

9) w sprawie powołania Rady Społecznej przy Gminnej Przychodni w Osielsku, 

10) w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług odprowadzania ścieków, 

11) w sprawie powołania Zespołu do wyboru ławników na lata 2012-2015,  

12) w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć niektórych nauczycieli, 

13) w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/80/10 Rady Gminy Osielsko w sprawie uchwalenia 

Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi, 

14) w sprawie  sprzedaży działek położonych w Niemczu, 

15) w sprawie  sprzedaży działek położonych w Osielsku, 

16) w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości przy ul. Zatokowej, 

17) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu 

dzierżawcy, 

18) w sprawie wykupu gruntu, stanowiącego drogę, położonego w Osielsku, 

19) w sprawie wykupu gruntów położonych w Osielsku, 

20) w sprawie wykupu gruntu położonego w Osielsku, 

21) w sprawie przyznania nieruchomości zamiennej. 
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9. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

Jednocześnie poinformował o dodatkowym projekcie uchwały jako 3a w sprawie udzielenia 

Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej  na prowadzenie ośrodka zamiejscowego 

rejestracji pojazdów. 

Porządek obrad, z uwzględnieniem  dodatkowego projektu uchwały w drodze głosowania 

został przyjęty jednogłośnie – za. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji: 

Protokoł z sesji w drodze głosowania  został przyjęty jednogłośnie – za. 

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania uchwał 

Rady – stanowi załącznik do protokołu.    

 Po udzieleniu wyjaśnień przez Wójta na zapytania radnych sprawozdanie Rada przyjęła 

przez aklamację. 

 Rada I. Ratuszna zabrała głos w imieniu Bożen, które miały zjazd w Bożenkowie i wręczyła 

Przewodniczącemu Rady  podziękowanie i koszulkę z napisem Bożydar. 

Składanie interpelacji - nie złożono żadnej interpelacji. 

Zapytania do radnych powiatowych: 

Głos zabrał Starosta Bydgoski p. Wojciech Porzych: 

Zaapelował do radnych o podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia dofinansowania  ośrodka 

zamiejscowego rejestracji pojazdów w Osielsku tj, kwota 6039 zł. Państwo podjęliście 

uchwałę o dofinansowaniu w wysokości 46.725 zł z naszych wyliczeń wynika kwota 52.764. 

Ponadto z naszych  wyliczeń wynika, że było taniej gdyby rejestracje pojazdów przenieść do 

siedziby Starostwa, ale nie byłoby to z korzyścią dla mieszkańców.  

Wobec tego wnioskujemy o dopełnienie do kwoty 52 764 zł. Kwota dofinansowania jest 

naliczana zgodnie ze wzorem dla wszystkich gmin i na takich samych zasadach.  

 Ponadto z wyliczeń wynika żeby było taniej gdyby rejestracje pojazdów przenieść do 

siedziby Starostwa, ale nie byłoby to z korzyścią dla mieszkańców.  

 - budowa chodnika przy ul. Centralnej w Osielsku – o tej sprawie dowiedziałem się od 

Wicestarosty, który był u Państwa na ostatniej sesji. W budżecie nie ma tego zadania i wobec 

tego nie będzie realizacji, 

-  usterki na ścieżkach  rowerowych będą usunięte, 

J. Podgórski- zapytał  jakie czynniki wpływają na  coroczną podwyżkę  funkcjonowania 

wydziału  komunikacji. 

M. Juszczak – poruszył sprawę wycinki drzew, po objazdowej komisji ze Starostwa 

Powiatowego  usunięto część drzew usunięto, pozostał suchy konar, który zagraża 

bezpieczeństwu.  

- znak teren zabudowany powinien być przestawiony za ostatnie zabudowania. 

Starosta p. Porzych – na wycinkę jednego drzewa jest zgoda natomiast drugie drzewo stoi na 

gruncie prywatnym i właściciel ma wystąpić o jego wycinkę. W sprawie zmiany usytuowania 

znaku drogowego  to żeby sołtys wystąpi z wnioskiem do Starostwa. 

I.Kraszkiewicz- od trzech lat wnioskuję o udrożnienie dojazdu dla trzech gospodarstw 

znajdujących się na końcu ul. Centralnej tj.  już w lesie. 

Starosta – przekażę ta sprawę dyrektorowi Megerowi.  

K. Cichański – wyraził niezadowolenie z powodu nie ujęcia inwestycji pn. budowa chodnika 

przy ul. Centralnej w Osielsku w budżecie Starostwa, nasi radni powiatowi „przespali” 

sprawę, 

- zapytał, kiedy Starostwo wykupi grunt przy ul. Kolonijnej,   mieszkańcy przesunęli już 

ogrodzenia. 

L. Wróblewska- pobocze ul. Centralnej, począwszy od Gminnej Przychodni jest zarośnięte 

chwastami. 
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Starosta zaapelował żeby mieszkańcy przy swoich posesjach zadbali również o pobocze, bo 

Starostwo ma ograniczone środki.  

I. Ratuszna- zawnioskowała do Starosty aby w planach inwestycyjnych Starostwa uwzględnić 

połączenie Bożenkowa z Samociążkiem ścieżką rowerową. Odcinek ten jest o dużym 

natężeniu ruchu, a jezdnia nie jest szeroka i nie ma pobocza. 

A. Słysz – wnioskował o naprawienie ul. Dworcowej w Maksymilianowie – jest tam bardzo 

dużo dziur. 

Starosta poinformował, że obecnie ekipa sukcesywnie naprawia drogi i w najbliższym czasie 

załata dziury w ul. Dworcowej.  
Podjęcie uchwał:  

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Osielsko za 2010r, 

Materiały dotyczące  zatwierdzenia  sprawozdania finansowego   Gminy Osielsko za  2010 

rok zostały omówione  na posiedzeniach komisji.  

Wójt przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu gminy, które składa się z bilansu  

z wykonania budżetu gminy, łącznego bilansu obejmującego dane wynikające z bilansów 

samorządowych jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego, łącznego 

rachunku zysków i strat obejmującego dane wynikające  z rachunku zysku i strat 

samorządowych jednostek budżetowych i zakładów budżetowych, łączne zestawienie zmian 

w funduszach jednostek i zakładów budżetowych.  

Do wykonania budżetu radni nie zadali pytań i  wnieśli żadnych uwag wobec tego 

przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony  projekt uchwały. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/38/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przystąpił omawiania projektu uchwały w sprawie  udzielenia absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2010. 

Przewodniczący obrad odczytał uchwałę Nr 10/S/2011 Składu Orzekającego Nr 2  

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 21 kwietnia 2011 roku.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Cichański odczytał protokoł komisji rewizyjnej w 

sprawie udzielenia absolutorium   i wnosi o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Osielsko za wykonanie budżetu gminy za rok 2010. 

Przewodniczący obrad odczytał uchwałę Nr 17/Kr/2011 Składu Orzekającego Nr 3 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 14 czerwca 2011 roku.  

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję i w pierwszej kolejności oddał głos 

przewodniczącym komisji: 

 I.Kraszkiewicz przewodniczący komisji rozwoju gospodarczego – komisja została zapoznana 

z dochodami i wydatkami budżetu gminy za rok 2010 i nie wniosła uwag. 

Niemniej jednak analizowano sprzedaż mienia komunalnego i jest obawa, że  prognozowana 

sprzedaż mienia komunalnego może w tym roku również być zagrożona. 

M. Wideł przewodnicząca komisji ok. rodziny – komisja również została zapoznana  

z dochodami i wydatkami, przeanalizowała  i zaopiniowała pozytywnie wykonanie budżetu. 

L. Balbuza-Walkowska – podziękowała Skarbnik Gminy p. Nalaskowskiej za merytoryczne 

przygotowanie  informacji z wykonania budżetu gminy. 

Nawiązała do sprawy rozbudowy Szkoły Podstawowej w Niemczu, która polegała na 

postawieniu murów od podstaw, gdy Wójt przedstawiał sprawę rozbudowy szkoły nie było 

mowy o burzeniu starego budynku.                                                                                . 

Naszym zamysłem była budowa nowego obiektu  szkolnego w po drugiej stronie ul. 

Bydgoskiej, a tą zaadaptować na przedszkole publiczne. Przecież dotujemy przedszkola  

w kwocie 1 500 000 zł w skali roku. 
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Wójt poinformował, że koszt przebudowy szkoły podstawowej   wynosić będzie  ok. 

5 500 000 zł, natomiast koszt budowy nowej szkoły oszacowano na 25 000 000 zł. Ponadto 

stara szkoła nie spełnia wymogów, aby mogło być w niej przedszkole. 

Wobec braku dyskutantów Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały  w 

sprawie udzielenia absolutorium  z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2010. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/39/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 
Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący. 

Skarbnik gminy przedstawiła ostateczne zmiany w projekcie uchwały tj. zwiększenie o kwotę 

6039 zł dla Starostwa Powiatowego na prowadzeniem wydziału Komunikacji. 

W tym miejscu obrad salę obrad opuściła radna L. Wróblewska. Stan radnych 12. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/40/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały   w sprawie  udzielenia Powiatowi 

Bydgoskiemu pomocy finansowej  na prowadzenie ośrodka zamiejscowego rejestracji 

pojazdów. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/41/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

W tym miejscu obrad na salę przybyła radna L. Wróblewska . Stan radnych 13. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osielsko na lata 2011-2016. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że zmiany wprowadzone do projektu zmiany budżetu gminy mają 

odzwierciedlenie w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/42/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 
Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Osielsko 

Nr III/22/2011 z dnia 25 maja 2011 roku o zaciągnięciu pożyczki z WFOŚiGW na budowę sieci 

wodno kanalizacyjnej w miejscowości Maksymilianowo, Żołędowo i Osielsko. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/43/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego  Gminnej Biblioteki Publicznej w Osielsku. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/44/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Gminnej Przychodni w    Osielsku za 2010 r. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/45/2011 
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Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 
Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

Gminnego Ośrodka Kultury w Osielsku. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/46/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 
Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie powołania Rady Społecznej przy 

Gminnej Przychodni w Osielsku w następującym składzie: 

Przewodniczący –  Wojciech Sypniewski 

Członkowie: 

1) Przedstawiciel Wojewody – Stanisław Mikulski 

2) Członkowie wyłonieni przez Radę Gminy Osielsko: 

a) Jerzy  Podgórski 

b) Konrad  Cichański 

c) Marta  Zielińska 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za – 12 

przeciw – 0 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała Nr IV/47/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 
Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców 

usług odprowadzania ścieków w wysokości 0,60 zł brutto do 1 m
2
 na okres od 1 lipca 2011 r.  do dnia 

31 grudnia 2011 r. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za – 11 

przeciw – 2 

wstrzymał się – 0. 

Uchwała Nr IV/48/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 
Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do wyboru 

ławników na lata 2012-2015, w następującym  składzie: 

            1)  Lucyna Balbuza-Walkowska, 

            2)  Ireneusz  Kraszkiewicz,  

            3)   Krystyna  Lachowska. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za – 10 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 3. 

Uchwała Nr IV/49/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały   w sprawie tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć niektórych nauczycieli oraz w sprawie ustalenia zasad udzielania i rozmiaru 

zniżek dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach na terenie 

Gminy Osielsko. 
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Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/50/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr 

VIII/80/10 Rady Gminy Osielsko w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/51/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie  sprzedaży działek położonych 

w Niemczu. 

L. Balbuza-Walkowska -  dotyczy to terenu, który był przygotowywany plan i został 

odrzucony przez Wojewodę i czy w związku z tym  dany właściciel będzie mógł wystąpić  

o warunki zabudowy inne niż budynek jednorodzinny.   

Radca prawny p. Bulińska-Wachulec – jest ryzyko, że właściciel może wystąpić o warunki 

zabudowy dla budynku wielorodzinnego.  

Wójt – nie chcę dopuścić do wybudowania budynku wielokondygnacyjnego. Nie podpiszę 

warunków zabudowy innej niż na zabudowę jednorodzinną. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/52/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie  sprzedaży działek położonych 

w Osielsku. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/53/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności 

przesyłu na nieruchomości przy ul. Zatokowej. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/54/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu dzierżawcy. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/55/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie wykupu gruntu, stanowiącego 

drogę, położonego w Osielsku 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IV/56/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wykupu gruntów położonych 

w Osielsku. 
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I.Kraszkiewicz - Komisja rozwoju gospodarczego szeroko analizowała wszelkie wykupy 

gruntów i stwierdzono, że nie mamy środków w budżecie gminy i wobec tego oddaliła 

przedmiotowy projekt uchwały. 

M. Wideł Komisja ds. rodziny również oddaliła ten projekt z podobnym uzasadnieniem. 

Wójt poinformował, że  w wyniku negocjacji ustalono  termin płatności na rok 2012.  

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Wynik głosowania była następujący: 

za – 1 

przeciw – 12 

wstrzymało się – 0. 

Uchwała nie została podjęta. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie wykupu gruntu położonego w 

Osielsku. 

Przewodniczący obu komisji poinformowali, że komisje są przeciwne wykupowi tego gruntu 

jest to bardzo duża kwota i musimy ograniczać wydatki.  

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Wynik głosowania była następujący: 

za – 0 

przeciw – 13 

wstrzymało się – 0. 

 Uchwała nie została podjęta. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie przyznania nieruchomości 

zamiennej. 

Komisja rozwoju zaopiniowała pozytywnie, większością głosów przedstawiony projekt 

uchwały. 

M. Wideł Komisja ds. rodziny pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

L. Balbuza-Walkowska- powzięłam informację, że jest problem z pozyskaniem gruntów pod 

ul. Słowackiego , grupa mieszkańców oddała grunt pod tą ulicę, a z innymi czy są problemy i 

czy w związku z tym były prowadzone negocjacje. Może proponować grunt zamienny. Jeżeli 

przejęcie gruntu było na mocy spec ustawy czy możemy dać grunt zamienny. 

Wójt przy pozyskaniu gruntu ze spec ustawy nie możemy dokonywać zamiany.  

Jeżeli chodzi o ul. Słowackiego, grunt nie był pozyskany w jednolity sposób. Część została 

pozyskana na wniosek właściciele w drodze decyzji podziałowej, część na mocy spec ustawy.   

Starostwo dokonuje wyceny przy pomocy  rzeczoznawcy majątkowego, następnie jest 

decyzja Starosty. Z decyzją Starosty nie zgodziliśmy się bo były rażące różnice wyceny, 

odwołaliśmy się i sprawa jest w toku. W całości nie mamy pozyskanego gruntu pod ul. 

Słowackiego  

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Wynik głosowania była następujący: 

za – 12 

przeciw –0 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała Nr IV/57/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje – nie złożono interpelacji. 

Wolne wnioski i zapytania: 

L. Wróblewska- zapytanie skierowała do sołtysa Osielska kiedy będzie wykonane oświetlenie 

uliczne ulicy Leśnej w Osielsku. 

K. Cichański –  po opracowaniu projektów przystąpi się do realizacji takie zapewnienia mam 

z referatu inwestycyjnego urzędu. 
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K. Lachowska- zapytała o termin spotkania z przedstawicielem PKS-u. 

Wójt odpowiedział , że nie ma uściślonego terminu, oczekuję od PKS konkretnej daty 

spotkania. 

I.Ratuszna- zapytała     w sprawie „degradacji środowiska” jak określa wnioskodawca w 

swym piśmie z Bożenkowa  czy została wydana koncesja, czy jest jakaś informacja ze 

Starostwa,   

- kiedy powstanie boisko sportowe na osiedlu wojskowym w Bożenkowie, na tym osiedlu 

plac zabaw jest zarośnięty chwastami. Stanicę harcerską w Bożenkowie należy doinwestować 

zmodernizować sanitariaty.  

Wójt nie mamy odpowiedzi od geologa powiatowego  i nie jest wydana koncesja na 

eksploatację gruntu w Bożenkowie.  

A.Słysz- w Żołędowie jest realizowana budowa  boiska w latach 2007-2012, zgodnie z 

koncepcją. Ma być budowana bieżnia wokół boiska, prze jej wykonywanie zmniejsza się tor 

łucznikom. Jest właściwy moment, żeby kompleksowo spojrzeć na   boisko, co w przyszłym 

roku ma być wykonane za zarezerwowane środki w wysokości 500 000 zł. W tym roku ma 

być budowane ogrodzenie i żeby się nie okazało , że będzie musiało być przesunięte.  

Wójt poprosił radnego  o spotkanie na którym przeanalizujemy wszelkie prace na boisku. 

M. Juszczak  przy ul. Sołeckiej   została  postawiona rozdzielnia   energetyczna, i czy to nie 

będzie kolidowało przy rozbudowie tej ulicy, 

– ul. Krakowska „nie ma poboczy”, 

- czy przetwórnia rybna prowadzi nadal działalność, 

- w Osielsku koło Polo osoba bezdomna kupuje młodzieży alkohol i papierosy. 

Wójt przetwórnia w Jarużynie miała pozwolenie czasowe , w obecnej chwili nie wiem czy 

prowadzi działalność. 

L. Dziamski co dwa tygodnie przy ul. Krakowskiej kamieniem tłuczniem podsypywane są 

pobocza. 

Cz. Betyna –  zapytał czy w przyszłym roku będzie budowany chodnik przy ul. 

Koronowskiej, 

-  na skrzyżowaniu ul. Głównej z Polną  rośnie żywopłot, który ogranicza widoczność. 

Wójt Wojewódzki Zarząd Dróg poinformował nas, że w latach 2012-2013 przystąpią do 

wykupu następnie budowy chodnika.   

K. Cichański -  po opadach deszczu na ul. Centralnej k. szkoły tworzą się duże zastoiska 

wodne, 

- przy skrzyżowaniu ul. Centralnej z Kwiatową jest   częściowo uschnięty dąb i suche konary 

zagrażają bezpieczeństwu przechodniów. 

L. Balbuza-Walkowska- zapytała czy jest dokonana wycena gruntu  u zbiegu ulic Bydgoskiej 

i Kusocińskiego. 

Wójt - tak , cena 1 m
2
 netto ok. 200 zł. 

J. Podgórski – czy w okresie wakacji boisko Orlik będzie czynne. 

Wójt- na jutrzejszym spotkaniu z dyrektorem GOSIR-u będą ustalone szczegóły 

funkcjonowania boisk.  

 

Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 

 

 


